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RYTTARFÖRENING

 

Protokoll styrelsemöte i Fagereke Ryttarförening

Datum: 13 april 2024

Deltagare: Lars Norén, Susanne Jonsson, Evelina Sjösten-Slättås, Johan Larsson,

Kristian Syrén, Emil Vilhelmsson, Amanda Walder & Linda Gabrielsson.

Frånvarande:
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1. Justerare för mötesprotokollet Evelina Sjösten

2. Föregående protokoll Inget att anmärka

3. Föreningens ekonomi & administration

-62 medlemmar

-Arbete med den nya bankenär påbörjad. Emil ansvarar. Högsby

Sparbankär det.

-När det anordnas tävlingar och aktiviteter så ska en enklare budget in.

-Ny sladd är inköpt. Vi fick ett bra pris då vi fick lite sponsring.

-Alla i styrelsen hartillgång till styrelsens mail. Kassören återkopplar sen

till sektionerna om viss vinst/förlust.

4. Förbundsinformation & utbildningar

-Svensk Ridsport har skickat ett besöksprotokoll vi ska fylla i.

5. Sektionsrapportering

"Ungdomssektionen: -

+Tävlingssektionen:

+Stallsektion: (inte tillsatt ännu)

6. Rapporter & skrivelser

— Medlemmarna: Skrivelse har inkommit att det börjar bli halt i ridhuset

vid hoppning. Styrelsen arbetat fram en plan för att åtgärda detta.

— Hästägarna:-

7. Återkoppling från föreningsfunktionerna

- Stallvärden Cathrine Hilmersson: Skrivelse har inkommit om antalet

boxplatser inför framtiden. Styrelsen har ett jobb framöveratt besikta

stallet och se över ekonomin. Efter det så tas beslut om hur många

boxplatser stallet behöver ha.

- Träningsvärden Evelina Sjösten-Slättås: Schemat för våren/sommaren

kommeratt uppdateras på hemsidan. Ridhusreglerna kommer även att

revideras och läggas ut på hemsidan.

-Anläggningsvärdar Lars Norén & Johan Larsson: Det kommeratt läggas

lite extra arbete på att försöka få iordning på underlagen på våra ridbanor
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med våran nya ridhusharv. Johan & Emil tittar på möjligheten att bygga

ett skydd för vår nya ridhusharv.

-Hemsida & sociala medier: Amanda Walder (Cecilia Nilsson) -

-Administration & bidrag: Linda Gabrielsson (Madde Norén) -

-Sponsoroch utveckling: Kristian Syrén: Just nu faktureras sponsorerna.

Lasse, Emili & Kristian skickar in en motion till kommunenför att visa

vad vi behöver för att utvecklas.

8. Pågående projekt

-Utbyggnad av ridhuset: Lasse har en offert som projektgruppentittar på.

Bidrag behöversökas.

-Dräneringen i paddocken: Pengar saknas just nu på kommunen.

9. Övriga punkter

-Styrelsen undersöker om vi kan sälja traktorn och 4-hjulingen och köpa

en multiloader. Emil ansvarar.

-Namnbytet — styrelsen skickar in de dokument som skain.

-Vi skickar Sparmantill Skrotfrag. Lasse ansvarar.

10. Nästa möte: 19:00 16 maj, 13 juni, 8 augusti, 5 sep, 3 okt, 31 okt & 28

Junyfart:
« >

Ordförande Lars Norén Sgkreterare Susanne fghnsson

slot
La Evelina Sjöslätt

 

 


